
Zápis z jednání Školské rady  

při ZŠ Mikoláše Alše v Praze-Suchdole dne 13. listopadu 2019 

Přítomni: Lenka Bílková, Renata Bořkovcová, Petr Hořejš, Michaela Haluzová, Ludmila Knappová,  

Ivana Lacinová, Petra Parasková, Markéta Šípová 

Omluveni: Marek Kreisl 

Host: ředitelka školy Mgr. Alexandra Kejharová 

Program jednání: 

1) Informace o volbách do školské rady 

2) Výroční zpráva 2018/2019 

3) Různé 

Začátek jednání v 18:30 hod. 

Ad 1) 

Vzhledem k tomu, že na základě § 167 odst. 9 písm. f) Školského zákona skončilo 30. června 2019  

Miladě Tomkové působení ve Školské radě při ZŠ M. Alše v Praze-Suchdole, vyhlásila ředitelka školy  

v souladu s volebním řádem volby, které se konaly v rámci konzultačních hodin 11. listopadu 2019.  

Nadpoloviční většinou ze všech zúčastněných voličů byla zvolena navržená kandidátka Renata  

Bořkovcová, která se jednání zúčastnila a všem přítomným se představila. 

Členy školské rady byla následně zvolena nová předsedkyně ŠR Renata Bořkovcová. 

Hlasování: 8 – 0 – 0 

Ad 2) 

Školská rada obdržela elektronicky k projednání text Výroční zprávy za školní rok 2018/2019. 

Členové školské rady schválili Výroční zprávu ZŠ M. Alše v Praze-Suchdole za školní rok 2018/2019. 

Hlasování: 8 – 0 – 0 

Ad 3) 

Ředitelka školy informovala o: 

- současném počtu žáků (630) a žádosti zřizovatele o navýšení kapacity školy; 

- finanční částce 700.000,- Kč, kterou škole poskytl zřizovatel na nákup ICT;  

- stávce pedagogických pracovníků, které se zúčastnili 6. 11. 2019 čtyři učitelé; 

- plánované rekonstrukci vzduchotechniky a požádala zástupce zřizovatele o zjištění termínu; 

- akcích 18. prosince 2019 (v 16 hod. Vánoční kavárna a v 18 hod. Vánoční zpívání v atriu školy).  

Jednání ukončeno v 19:15 hod. 

Zapsala: Michaela Haluzová 

Příloha: Aktuální složení Školské rady 



Příloha k zápisu z jednání školské rady ze dne 13. listopadu 2019 

Aktuální složení Školské rady při Základní škole M. Alše v Praze-Suchdole s funkčním obdobím 

Členové školské rady zvolení za 

- pedagogické pracovníky: 

Lenka Bílková – od 29. 8. 2014 

Michaela Haluzová – od 7. 9. 2015 

Petra Parasková – od 7. 9. 2015 

- zákonné zástupce žáků: 

Marek Kreisl – od 3. 4. 2017 

Markéta Šípová – od 3. 4. 2017 

Renata Bořkovcová– od 13. 11. 2019 

- zřizovatele: 

Petr Hořejš – od 10. 5. 2017 

Ludmila Knappová – od 10. 5. 2017 

Ivana Lacinová – od 10. 5. 2017 

 

Předsedkyní školské rady je Renata Bořkovcová.  

Místopředsedkyní školské rady je Michaela Haluzová. 

 

Příloha byla vyhotovena 13. listopadu 2019 


